

中国科技论文统计源期刊（中国科技核心期刊）

ISSN 1006-1703
CN 11-3294/R

标记免疫分析与临床

BIAOJI MIANYI FENXI YU LINCHUANG
LABELED IMMUNOASSAYS AND CLINICAL MEDICINE

2018年 第25卷 第12期
Vol. 25 No.12 2018



ISSN 1006-1703



9 771006 170189

万方数据

中国同辐股份有限公司

China Isotope & Radiation Corporation

标记免疫分析与临床

Labeled Immunoassays and Clinical Medicine

月刊 1994年2月创刊 第25卷 第12期(总146期)卷终 2018年12月25日出版

主管

中国核工业集团有限公司

主办

中国同辐股份有限公司

编辑

标记免疫分析与临床编辑委员会

主编 田亚平

社长 王丁泉

出版

中核(北京)期刊出版有限公司

印刷

北京科信印刷有限公司

发行

公开发行

中国邮政集团公司北京市报刊发行局

订购

全国各地邮政局

邮发代号:2-307

邮购

中核(北京)期刊出版有限公司

定价

每期25元

全年300元

地址

北京市西城区三里河二区甲1号305室

邮编100045

电话

(010)68515701

(010)68517801

网址

www.chinabjmy.com

E-mail

bjmy@circ.com.cn

中国标准连续出版物号

ISSN 1006-1703

CN 11-3294/R

万方数据

目次

论著

临床研究

- 北京地坛医院2008~2016年腮腺炎疑似病例腮腺炎病毒IgM抗体检测结果分析
.....任博,刘颖,华文浩,等(1757)
- 丙型肝炎患者核酸定量检测与抗体水平相关性研究
.....柏明见,宋远帅,何美琳,等(1760)
- 艾滋病合并尿路感染患者尿液细菌培养病原菌分布及耐药性分析
.....方茜,王雅杰,王慧珠,等(1763)
- 患者血清及尿液中TG、FBG、Glu、UA表达水平与肾结石成分和治疗后复发的关联分析
.....梁涛,燕东亮,刘园园,等(1767)
- 肺癌组织中结核分枝杆菌L型MPB64基因的检测
.....米热古丽·阿不都热合曼,哈里木拉提·艾木肉拉,热西旦·司马义,等(1772)
- 应用紫杉醇治疗乳腺癌术后患者外周血中凋亡抑制基因Survivin及血清CA15-3、HER-2水平变化
.....张庚,陈锦霞,张彦收(1777)
- 妊娠早期肝肾代谢指标水平与妊娠期糖尿病的相关性
.....代延朋,刘军杰,袁恩武,等(1781)
- 门控心肌灌注显像在不良心脏事件预测中的应用
.....朱郟鹤,谭利国,孙鹏,等(1785)
- 血清Adropin、sFRP5水平与急性心力衰竭患者预后的相关性分析
.....李元国,崔文贤,徐晓蓉,等(1789)
- 高血压人群高同型半胱氨酸血症的影响因素分析
.....惠朝晖,李舜,彭晓琳,等(1793)
- 血清肺表面活性蛋白A联合血清内皮素-1对儿童手足口病合并肺损伤的早期诊断价值
.....黄云,黄路圣,王洋,等(1797)
- 膝关节镜治疗骨质疏松性胫骨平台骨折前后患者血清中BALP、TRAP-5b及PICP水平的变化研究
.....顾宝荣,王晓东,刘志祥,等(1800)
- 抑郁症和躯体形式障碍患者血清T₃、T₄以及TSH表达水平特征及临床意义研究
.....张川江,刘荣馨,杨培锋,等(1804)
- 输注血小板患者血清皮质醇水平、血清肥大细胞脱颗粒与心理应激的相关性分析
.....张爱琴,张忠印(1808)
- 两种采集体位对核素胃排空显像结果的影响
.....温庆祥,李蕾,崔璨,等(1812)
- miR-375、M-CSF及SCC-Ag对宫颈癌患者诊断及预后的价值分析
.....孙丽妍,王小祥(1814)

- 采用基因芯片技术分析南通市抗酸杆菌的菌群分布特征及其耐药性研究
..... 施慧慧,顾德林(1819)
- 还原型谷胱甘肽联合多索茶碱治疗 COPD 急性加重期的疗效分析
..... 沈 益,刘侠北,王 娟(1823)
- CRP、IL-6 与 TNF- α 在小儿下呼吸道不同细菌感染中的水平差异研究
..... 徐 娟,丁进亚,徐鸣皋,等(1828)
- 新都地区过敏性鼻炎患者血清总 IgE 及特异性 IgE 抗体检测结果分析
..... 严 欢,涂恩毅(1831)
- 冠心病患者血脂、血流变及血清超敏 C 反应蛋白表达水平的监测价值分析
..... 王鹏飞,乔海霞,王瑞鹏,等(1835)
- hs-cTnT 定量对 ACS 患者的诊断价值及其联合 GRACE 评分对 ACS 的短期预后的意义
..... 余 江,马 娜(1839)
- 藏族人群检测 Rh 系统 D、C、E 抗原在输血相容性中的意义
..... 周 云(1842)
- 2 型糖尿病并发冠心病患者血浆 Hey、D-二聚体及 Fib 检测的临床意义
..... 廖 洪(1845)
- 早期补充维生素 D 对早产儿 25-(OH)D、IgG、IgM、补体 C3、补体 C4 的关联研究
..... 赖伟兰,朱细金,陈亚萍(1849)
- TGF- β 、CRP、UA 和 D-dimer 等血清标志物对主动脉夹层诊断及预后评估的价值
..... 邹振武,邓艳斌,李德忠(1853)
- 产妇血清 IL-6、sICAM-1、CRP 水平与未足月胎膜早破的相关性研究
..... 包翠梅,杨 梅(1857)
- 不同剂量 rt-PA 静脉溶栓治疗对急性缺血性脑卒中患者颅内血流动力学及 NIHSS 评分的影响
..... 何雪苹,莫 晔,李应宏(1860)
- 血液学指标检测在胃癌诊断中的价值探讨
..... 钱东林,李翔翔(1864)
- 健康人群与系统性硬化症抗核抗体、抗核抗体谱及甲襞微循环检查的差异分析
..... 于春艳,徐 建,张 磊,等(1868)
- 慢性乙型肝炎合并脂肪肝患者胰岛素抵抗与 T 细胞亚群关系研究
..... 邵明亮,苗同国,刘振中,等(1872)
- 早期肺癌新辅助化疗前后 ABCC10、CYFRA 21-1、CEA 和 NSE 的表达变化及其临床意义
..... 康 乐(1877)
- 壹期煤工尘肺患者血清 KL-6 水平测定及意义
..... 袁宝军,李 超,高利常,等(1881)
- 血清胱抑素 C 和尿 α_1 -微球蛋白联合检测对多发性骨髓瘤肾功能损害的早期诊断价值
..... 李 果,刘 阳,曾洪伟,等(1885)
- 血清 CA19-9、HbA1c 和 FFA 与代谢综合征的相关性研究
..... 黄晓雯(1889)
- 两种化疗方案对转移性结肠癌患者近期疗效、NLR、PLR 指标及毒副作用的影响
..... 徐 琳(1895)

基础研究

- 紫杉醇联合顺铂调控 NOD1、NF- κ B、RIP2 信号治疗乳腺癌的机制研究
..... 孙道进(1900)

实验室质量管理

- 胶乳增强免疫比浊法 PGI/II 诊断试剂盒临床应用评价
..... 亢 艳,李洪亮,金一南,等(1904)
- 戊型肝炎病毒性肝炎血清学实验室诊断潜在风险研究
..... 王国猛,张丽萍(1909)

综 述

- γ -干扰素释放试验对糖尿病并结核病的诊断价值
..... 曾 路,杨晓纲,王水利(1913)
- 静脉滴注免疫球蛋白治疗吉兰-巴雷综合征对其免疫功能改变及机制研究进展
..... 郑 睿(1917)

Labeled Immunoassays and Clinical Medicine

Monthly Established in February 1994 Volume 25, Number 12 (Cumulated No. 146)

Dec. 25, 2018

Responsible Institution

China National Nuclear Corporation

Sponsor

China Isotope & Radiation Corporation

Editing

Editorial Board of Labeled Immunoassays
and Clinical Medicine

Editor-in-Chief

TIAN Ya-ping(田亚平)

President

WANG Ding-quan(王丁泉)

Publishing

CNNC(Beijing) Periodical Publishing Co.
Ltd.

Printing

Beijing Kexin Printing Co. Ltd.

Distribution

Beijing Publishing Bureau of China Post
Group Corporation

Mail-Order

CNNC(Beijing) Periodical Publishing Co.
Ltd.

Address

Room 305, 1A 2nd Block, Sanlihe, West
District, Beijing 100045, China

Tel(010) 68515701 (010)68517801

CNNS

ISSN 1006 - 1703
CN 11 - 3994 数据

CONTENTS IN BRIEF

Original Article

Clinical Investigation

- Analysis of Mumps Virus IgM Antibody from Mumps Suspected Cases in Beijing Ditan Hospital from 2008 to 2016**
REN Bo, LIU Ying, HUA Wen-hao, et al. (1757)
- The Correlation Between the Nucleic Acid Quantitative Detection and Antibody Levels in Patients with Hepatitis C**
BAI Ming-jian, SONG Yuan-shuai, HE Mei-lin, et al. (1760)
- The Distribution of Bacteria and Drug Resistance of Urine Infection Inpatients with AIDS Complicated with Urinary Tract Infection**
FANG Qian, WANG Ya-jie, WANG Hui-zhu, et al. (1763)
- A Correlation Analysis of TG, FBG, UA and Glu Expression Levels in Serum and Urine of Patients with Renal Stone Components and Recurrence After the Treatment**
LIANG Tao, YAN Dong-liang, LIU Yuan-yuan, et al. (1767)
- The Correlation Between L-type and MPB 64 Gene of Mycobacterium Tuberculosis and Lung Cancer**
Michelguri Abdurirehmann, Harimurati Aimumumura, Geside Smayi, et al. (1772)
- The Changes of Serum CA15-3, HER-2 and Survivin in Breast Cancer Patients with Application of Paclitaxel**
ZHANG Geng, CHEN Jin-xia, ZHANG Yan-shou (1777)
- The Relationship Between Gestational Diabetes Mellitus and Hepatic and Renal Metabolism in Early Pregnancy**
DAI Yan-peng, LIU Jun-jie, YUAN En-wu, et al. (1781)
- Application of G-MPI Measurement in ACE Prediction**
ZHU Yun-he, TAN Li-guo, SUN Peng, et al. (1785)
- The Correlation Between Serum Adropin and sFRP5 Levels and the Prognosis in Patients with Acute Heart Failure**
LI Yuan-guo, CUI Wen-xian, XU Xiao-rong, et al. (1789)
- An Observation on the Influence Factors of Hyperhomocysteinemia Among Hypertention Patients**
HUI Chao-hui, LI Shun, PENG Xiao-lin, et al. (1793)
- The Early Diagnostic Value of Serum Pulmonary Surfactant Protein A Combined with Serum Endothelin-1 in Children with Hand-foot-mouth Disease Complicated with Lung Injury**
HUANG Yun, HUANG Lu-sheng, WANG Yang, et al. (1797)
- The Changes of Serum Levels of BALP, TRAP-5b and PICP in Patients with Osteoporotic Tibial Plateau Fractures Before and After Knee Arthroscopy**
GU Bao-rong, WANG Xiao-dong, LIU Zhi-xiang, et al. (1800)
- A Study of the Characteristics of Serum T₃, T₄ and TSH Expressions in Patients with Depression and Somatoform Disorders and Its Clinical Significance**
ZHANG Chuan-jiang, LIU Rong-xin, YANG Pei-feng, et al. (1804)
- An Analysis of the Correlation Between CS Levels, Mast Cell Degranulation and Psychological Stress in Patient with the Transfusion of Platelets**
ZHANG Ai-qin, ZHANG Zhong-yin (1808)
- The Comparison of the Effect of Two Types of Positions on Gastric Emptying Imaging Result**
WEN Qing-xiang, LI Qiang, CUI Can, et al. (1812)
- Value of miR-375, M-CSF and SCC-Ag in the Diagnosis and Prognosis of Patients with Cervical Cancer**
SUN Li-yan, WANG Xiao-xiang (1814)
- Analysis of Bacterial Distribution and Antimicrobial Resistance of Acid Fast Bacilli in Nantong City by Using Gene Chip Technology**
SHI Hui-hui, GU De-lin (1819)
- Efficacy of Reduced Glutathione Combined with Doxofylline in Treatment of Acute Exacerbation of COPD**
SHEN Yi, LIU Xia-bei, WANG Juan (1823)

Study on the Level Difference Among CRP, IL-6 and TNF-α in the Infection of Different Pathogens in the Lower Respiratory Tract of Children XU Juan, DING Jin-ya, XU Ming-gao, et al.	(1828)
Detection Results of Serum Total IgE and Specific IgE Antibodies in Patients with Allergic Rhinitis in Xindu Area YAN Huan, TUE n-yi	(1831)
The Relationship Between Serum Lipids and hs-CRP Levels and the Severity of Disease in Patients with Coronary Heart Disease WANG Peng-fei, QIAO Hai-xia, WANG Rui-juan, et al.	(1835)
The Diagnostic Value of hs-cTnT and Its Combination with GRACE Score in Predicting the Short Term Death Risk for ACS Patients YU Jiang, MA Na	(1839)
Significance of Detection of Rh System D, C, and E Antigens in Transfusion Compatibility of Tibetan ZHOU Yun	(1842)
The Clinical Significance of Detection of Plasma Hcy, D-dimer and Fib in Patients with Type 2 Diabetes Mellitus Complicated with Coronary Heart Disease LIAO Hong	(1845)
A Study on the Relationship Between Vitamin D Supplementation and IgM, C3 and C4 in Preterm Infants LAI Wei-lan, ZHU Xi-jin, CHEN Ya-ping	(1849)
The Values of Serum Markers TGF-β, CRP, UA and D-dimer in the Diagnosis and Prognosis of Aortic Dissection ZOU Zhen-wu, DENG Yan-bin, LI De-zhong, et al.	(1853)
Correlation of Serum IL-6, sICAM-1 and CRP Levels with Preterm Premature Rupture of Membranes BAO Cui-mei, YANG Mei	(1857)
Effect of Intravenous Thrombolysis with Different Doses of rt-PA on Intracranial Hemodynamics and NIHSS Score of Patients with Acute Ischemic Stroke HE Xue-ping, MO Ye, LI Ying-hong	(1860)
The Diagnostic Value of Hematological Indexes in Gastric Carcinoma QIAN Dong-lin, LI Xiang-xiang	(1864)
The Differential Analysis of Health and Infected Population with Antinuclear Antibody, Antinuclear Antibody Spectrum and Nail Fold Microcirculation Examinations YU Chun-yan, XU Jian, ZHANG Lei, et al.	(1868)
The Relationship Between T Cells Subgroups and Insulin Resistance in Chronic Hepatitis B Patients Infected with Fatty Liver SHAO Ming-liang, MIAO Tong-guo, LIU Zhen-zhong, et al.	(1872)
The Changes of CEA and NSE Expressions in Patients with Early Lung Cancer Before and After Neoadjuvant Chemotherapy and Their Clinical Significances KANG Le	(1877)
The Significance of Serum KL-6 Levels in Patients with Stage I Coal Worker's Pneumoconiosis YUAN Bao-jun, LI Chao, GAO Li-chang, et al.	(1881)
The Value of Combined Detection of Serum Cystatin C and Urine α_1-Microglobulin in the Early Diagnosis of Renal Dysfunction with Multiple Myeloma LI Guo, LIU Yang, ZENG Hong-wei, et al.	(1885)
The Correlation of Levels of Serum CA19-9, HbA1c and FFA with Metabolic Syndrome HUANG Xiao-wen	(1889)
Effects of Two Chemotherapy Regimens on Short-term Efficacy, NLR, PLR and Toxic and Side Effect in Patients with Metastatic Colon Carcinoma XU Lin	(1895)
Basic Research	
Mechanism of Paclitaxel Combined with Cisplatin Regulating NOD1, NF-κB and RIP2 Signal in the Treatment of Breast Cancer SUN Dao-jin	(1900)
Laboratory Quality Management	
The Evaluation of the Clinical Performance of Latex Enhanced Turbidimetric Immunoassay of PGI/II Diagnostic Kit KANG Yan, LI Hong-liang, JIN Yi-nan, et al.	(1904)
Risk Analysis of Misdiagnosis of Viral Hepatitis E by Serological Detection WANG Guo-meng, ZHANG Li-ping	(1909)
Review	
The Diagnostic Value of Interferon Gamma Release Assays in Diabetes Mellitus with Tuberculosis ZENG Lu, YANG Xiao-gang, GUANG Shui-li	(1913)
Progress in the Treatment of Guillain-Barre Syndrome by Intravenous Immunoglobulins and Its Diagnostic and Therapeutic Mechanism ZHENG Rui	(1917)

社 副 编 任 英
社 长 任 编 文
长 王 丁 泉
李 凌 增 武 凌 宇
李 凌 潘 子 昂
刘 丽 君